
 

 

 

Beretninger fra udvalg 

Arrangement udvalget 

I starten af 2022 var vi stadig præget af digital ”komsammen” men resten af årets arrangementer var ”live” 

som det kan ses nedenfor.   

Arrangementerne har spændt sig bredt, fra det seriøse og faglige til hyggelige og sociale.    

13.01.2022 Online Forebyggelse af de mest almindelige løbeskader med Randi og Andreas fra AllerødFys.  

10.02.2022 Online Hjerteredderkursus 

10.03.2022 Sunde vaner med succes. Henrik Duer. 

19.05.2002 Dit sidste vægttab - tab dig en gang for alle med Henrik Duer  

18.06.2002 Skovens historie på to hjul. Svend Ole og Niels Kirkegaard var guider.   

20.08.2022 Aktiv Fritid i Allerød. AU havde en stand på gågaden og med hjælp fra andre frivillige 

promoverede vi klubben. 

08.09.2022 Kerstis værktøjskasse, teori og praksis.  

10.09.2022 Førstehjælpskursus på 6 timer incl frokost 

26.09.2022 World Run, Jesper Kenn Olsen 

19.11.2022 Løvefest - 80’er fest 

Fra 18. oktober og frem til slutningen af januar 2023, har Torben Krog hver uge lagt en video op på 
Facebook gruppen ”Blovstrød Løverne medlemsgruppe” Det er Andreas Toft Mikkelsen fra AllerødFys, som 
har optaget de skadesforbyggende øvelser. Videoerne kan stadig ses der. 

Arrangements Udvalget har fået et nyt medlem i 2022, idet Bjørn Eiberg efter 4 år med stor indsats, har 

valgt at stoppe. Vi har takket Bjørn og det glæder os at han fortsætter med at finde vægten frem den 1. 

lørdag i måneden. 

Nyt medlem er Bjørn Guldager som sammen med Anne, Helle, Ingvild, Torben og Niels udgør Arrangements 

Udvalget.  

Som altid: AU modtager gerne forslag til Events fra medlemmerne. 

IT-udvalget 

IT-udvalget består af Kristina, Rie, Gert, Louise, Lone, Torben og Palle 

• Udførelse af synlighedskampagne: banner, gadeskilt og valgplakater 
• Storproduktion af video: Generel BLL-video, Sommergymnastik med Kristina, Nyhedsvideo, 

hold 8, walker, onsdag, master,... 



• Div. rekrutteringskampagner: begynder, hold 8, walker, onsdag, master,... 
• Oprettelse og vedligeholdelse af Motivu og Infoskærm 
• Oprettelse og vedligeholdelse af hjemmeside plus fornyelse 
• Vedligeholdelse af Facebook (1.161 følgere), Instagram (697 følgere) og Klubmodul 
• Div. pressemeddelelser 

 

Motionsudvalget 

Motionsudvalget har nu følgende medlemmer: 

• Jørgen Greve 

• Lis Møller 

• Martin Svendsen 

• Paul-Erik Hansen 

• Lau Gotschalk 

• Hanne Schjellerup 

• Lise Mølgaard 

• Karsten Specht 

Holdleder koordinator rollen håndteres nu af 4 personer, i stedet som før, kun af en person. 

• Koordinator hold 1-2-3-4: Lau Gotschalk 

• Koordinator hold 5-6-6A-45: Martin Svendsen 

• Koordinator hold 7-8-85-Walker: Lise Mølgaard 

• Koordinator begynder hold: Jørgen Greve 

Efter at have haft udfordringer bla. pga. Corona, er der et efterslæb mht. træner uddannelser, og der er 

kommet en del nye trænere, så der fokuseres på at få rettet op på efterslæb og dette fortsætter fremover 

med kurser i DGI-regi, og de første trænere er allerede tilmeldt kurser, start januar. 

I det nye år starter igen nye begynder hold op, både for løbere og walkere. Der vil være både alm. begynder 

træning og kick-start begynder træning. 

Som det ser ud pt., så forventer vi ikke Corona restriktioner, så vores arrangementer, som f.eks. o-løb, 

juleløb mv., forventes at blive afholdt som sædvanlig. 

Sponsorudvalget 

Sponsorudvalget har igennem 2022 arbejdet på at forbedre rammerne for sponsorerne, som gør det endnu 

mere interessant for sponsorerne at støtte BL. 

Et stærkt samarbejde mellem sponsorere, klubben og medlemmerne skal styrke det lokale erhvervsliv 

gennem mere handel og opbakning. 

Derfor har vi brug for endnu flere sponsorere for at understøtte sammenhængskraften i byen med et 

stærkt erhvervsliv. Vi har lavet aftale med Jyske Bank som bliver ny storsponsor i klubben i 2023. 

En stor tak til Ingvild og Jeannette for deres store indsats i udvalget, samt bestyrelsens opbakning til de nye 

tiltag. 



Stadionudvalget 

Skovvang stadion benyttes af Allerød Cykle klub, Allerød Atletik og Motion og Blovstrød Løverne. 

Tilsammen danner vi et Brugerråd, som 2-4 gange om året mødes med forvaltningen i Allerød kommune. 

På møderne drøfter vi både vedligehold og forbedringer af anlægget. 

Outdoor fitness anlægget bruges primært er af andre grupper af borgere end de faste brugere af Skovvang 

Stadion.  

Anlægget kræver vedligeholdelse, af kommunen estimeret til 7.000 kr. per år, hvilket har givet anledning til 

en generel problemstilling om, hvem der er forpligtiget til at betale for vedligeholdelse arealet. Er det 

Blovstrød Løverne eller kommunen?  

Vi lider af indendørs pladsmangel. Vores løbebånd er nu placeret i gangen ved vores små skabe. Båndet er 

til fri afbenyttelse, men vi ved, at placeringen er langt fra optimal. 

Allerød kommunes har lukket for udgifter til nye anlæg, så vores ønske om en indendørs tilbygning er for 

øjeblikket skrinlagt. 

Belysningen i Cafelonen er meget dyr i drift og giver en skarp og dårlig belysning. Vi har påpeget dette 

overfor kommunen og kan håbe på, vi en dag får besked om, at de begynder at se på denne opgave.  

Vi er mange Løver, som anvender vores klubhus, omklædningsrum og kontor. På nuværende tidspunkt er 

der ingen der har ansvaret for, at der ser pænt ud. Sagt på en anden måde: Der ser tit rodet ud. 

Spørgsmålet er, om vi skal oprette et udvalg, som tilbyder at hjælpe til med denne opgave?   

Stævneudvalget 

2022 blev året hvor vi var fuldt Corona genåbnet og uden restriktioner. 
 
Vores Lions Cross blev afholdt i marts måneds som åbent for alle deltagere. I 2022 havde vi til Lions cross 
eksterne deltagere med samt der var lavet en walker kategori til løbet. 
 
Vi åbnede sæsonen med Testløb i april måned og sluttede sæsonen af med det sidste Banestævne i starten 
af november. I løbet af sæsonen nåede vi, alt i alt, at afvikle testløb og banestævner med fantastisk 
stemning og god deltagelse, specielt var ”Bane-Pølse-Stævnet” et stort tilløbsstykke med årets 
deltagerrekord – både på banen og ved ”pølseboden” – det må vi gentage i ’23. 
 
Imens andre løbsarrangører har haft problemer med deltagere og specielt hjælpere – med tilhørende 
aflysninger af løb til følge – så blev Blovstrød Løvernes nighttrail for 8. gang i træk gennemført med ny 
deltager rekord.   Specielt 4 km ungdom og walk var godt besat.    
Næsgård efterskole kom med 70 deltagere og Næsgårds efterskoles løbelinje havde nogle meget hurtige 
ungdomsløbere med til løbet. Således var hurtigste deltager på 7 km en ungdomsløber. 
Deltager rekorden er ikke kun arbejdet fra 2022, men fra flere års arbejde i forvejen. I 2023 bliver det 10. 
gang med Nighttrail og forhåbentligt med deltager rekord igen i 2023. 
 
Årstrøjen blev indført – løb 4 af klubbens løb – uanset tid – så var man berettiget til trøjen.   Det var der 
mange løver som valgte at gøre, og vi kommer til at se Blovstrød Løver med den nye årstrøje på. 
 
Handicapløbet blev gennemført – med den corona venlige variant – gæt en rute. Rutelæggerne havde 
hygget sig med en godt snoet rute som var sværd at gætte. Ruten var sat op fra kl. 10 og skulle være 



gennemført inden kl. 11.15.  140 tilmeldte deltagere til arrangementet som ud over gæt den opsatte rute 
også var gløgg og æbleskiver. 
 
I 2022 har Blovstrød Løverne sammen med Søllerød Orienteringsklub søgt om at være værter for DM kort 
trail lørdag 15 april 2023. DAF tildelte arrangementet til Blovstrød Løverne. 
 
I 2023 kommer der til at være Lions Cross, DM kort trail - masser af Testløb og Banestævner, Nighttrail den 

sidste torsdag i oktober måned, og så selvfølgelig vores Handicapløb til at afslutte vores løbs- og 

stævnesæson. 

Talent-og eliteudvalget 

Efter nogle år med nedlukning i samfundet, og hvad der fulgte af konsekvenser for afvikling af træning og 

stævner, har det været skønt med et år, hvor der ikke skulle tages hensyn til covid-19. Vi gik derfor ind i 

året med stor optimisme. Året startede også godt. Marcus Rønn løb et flot 10k løb i Valencia på 29.44, og 

han havde sat sig nogle ambitiøse mål for året. Efter en længerevarende træningslejr i Kenya var formen 

rigtig god, men før han nåede at bevise det, blev han desværre skadet. En skade, der har holdt ham ude 

resten af sæsonen. Desværre er Marcus ikke den eneste, der har været skadet. Anna Emilie Møller har hele 

året tålmodigt kæmpet med genoptræning, så hun forhåbentlig snart kan løbe igen, men skader har 

desværre også holdt hende væk fra konkurrencer.  

Flere af vores andre løbere har desværre også været skadet i løbet af sæsonen, og det har naturligvis også 

sat sit præg på træningen, hvor vi til nogle træninger ikke har været så mange. Derfor har det været yderst 

positivt, at vi sammen med Masters-gruppen har fået det planlagt således, at vi hver tirsdag træner 

sammen med dem. Det giver en dejlig stor træningsgruppe, som alle løberne har stor glæde af. Vi har også 

ofte selskab af orienteringsløbere, hvilket vi er meget åbne for. Jo flere vi er, jo skæggere er det for alle, og 

jo mere får vi hver især ud af træningen.  

På trods af de mange skader har vi dog stadig været flittige med deltagelse i mange løb, stævner og 

mesterskaber, hvor der er løbet flotte tider og fine placeringer hjem. Heriblandt kan nævnes, at det til de 

Østdanske Mesterskaber endte det med medaljer til Mathilde Mikkelsen, Anna Tejs Rohde, Andreas Moors 

og William Kragholm Nørsøller. Til DM Ungdom var Blovstrød Løverne naturligvis også repræsenteret, og 

her lykkedes det at hjemtage en guldmedalje til Laurits Gade Strøyer Andersen og en sølvmedalje til 

Andreas Moors, begge på 2000m forhindring. Til DM Cross opnåede vores løbere nogle gode placeringer, 

der også lover godt for de kommende år.  

Til næste år skal Blovstrød Løverne sammen med Søllerød Orienteringsklub afholde DM Kort Trail. Det 

bliver et stort og spændende arrangement med formentlig 350 løbere fra hele landet. Udover at vi 

forventer at se mange Løver blandt deltagerne, forventer vi også at se flere topplaceringer. Vi har mange 

dygtige trailløbere i klubben, hvor af Anders Aagaard, Christian Nørfelt og Anders Poul flere gange har 

været udtaget til det danske traillandshold, og det bliver spændende at se, hvordan de klarer sig på 

‘hjemmebane’.  

I løbet af 2022 var Anders Poul og Christian Nørfelt til EM Trail & Bjergløb samt andre løb med landsholdet. 

De klarede sig også begge godt til de nationale mesterskaber, hvor det for Christians vedkommende blev til 

sølv til DM Kort Trail og guld til DM Lang Trail. Til sidstnævnte blev det endda til dobbeltsejr, da Anders Poul 

kom ind på andenpladsen. 

Ungdomsudvalget 



Så gik endnu et skønt og givent år med de unge løver. Vi startede igen i år et ungdomsbegynderhold op i 

august og de gør det så godt og blev hurtigt integreret med den etablerede ungdom. Alle vores unge løver 

er engageret og løber forskellige løb både i klubben og udenfor klubben. Vi glæder os til et 2023 med 

masser af løb, sjov og hygge med de unge mennesker.  

 


